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Συμμαχία Πολιτών   
Παράθυρο Οκτώβριος 2011 

 
Ισχυρές βάσεις για ένα ανθρώπινο προάστιο 

 

Το 1ο τεύχος του περιοδικού «Παράθυρο» εκδίδεται με τη συμπλήρωση σχεδόν ενός χρόνου λειτουργίας του 

νέου, ενιαίου Δήμου Φιλοθέης.  

 

Στο διάστημα αυτό η δημοτική μας παράταξη «Συμμαχία Πολιτών» αποδείχθηκε απολύτως συνεπής απέναντι 

στις δεσμεύσεις της και στην εμπιστοσύνη που της έδειξε η πλειοψηφία των συμπολιτών μας. Σε 10 μόλις 

μήνες καταφέραμε μεταξύ άλλων: 

-- Να συνενώσουμε τρεις Δήμους με εντελώς διαφορετικά χαρακτηριστικά, μοντέλα οργάνωσης και 

λειτουργίας. Επίσης, χρειάστηκε να προσαρμοστούμε στα όσα προβλέπει ο «Καλλικράτης» και να 

αναλάβουμε δεκάδες νέες αρμοδιότητες, χωρίς το αναγκαίο προσωπικό αλλά και με μειωμένη κρατική 

χρηματοδότηση. 

-- Βρεθήκαμε αντιμέτωποι με σοβαρά προβλήματα όπως: οικονομικές εκκρεμότητες από εργολαβίες, 

αμαξοστάσιο Φιλοθέης, αλλοίωση της φυσιογνωμίας του Νέου Ψυχικού λόγω συσσώρευσης επαγγελματικών 

χρήσεων και με υψηλές ανεξόφλητες οφειλές. 

-- Δίνουμε καθημερινά τη μάχη της καθημερινότητας, κυρίως στον τομέα της καθαριότητας και του πρασίνου, 

παρά τα προβλήματα που δημιουργούν εξωγενείς παράγοντες (μείωση προσωπικού λόγω Καλλικράτη, 

απεργίες και κλείσιμο χωματερής, κλπ) 

-- Μειώσαμε τα οικιακά δημοτικά τέλη και το Τ.Α.Π. 

-- Πήραμε τη μοναδική στα χρονικά απόφαση να αναστείλουμε την έκδοση νέων αδειών καταστημάτων 

υγειονομικού ενδιαφέροντος στο Νέο Ψυχικό. 

-- Καταρτίσαμε ένα ρεαλιστικό, εφικτό και αυτοχρηματοδοτούμενο από το Δήμο μας Τεχνικό Πρόγραμμα για 

το 2011, που δίνει έμφαση στη συντήρηση όλων των Σχολείων, την ενίσχυση του φωτισμού σε κάθε γειτονιά, 

στην προετοιμασία μελετών και τεκμηριωμένων προτάσεων, προκειμένου όταν ανοίξει το ΕΣΠΑ και το 

Πρόγραμμα «Ελλάδα», να εξασφαλίσουμε τη χρηματοδότηση έργων, τα οποία θα ωφελήσουν τον τόπο και 

τους πολίτες. 

 

Η «Συμμαχία Πολιτών» κλήθηκε ως νέα Διοίκηση, σε μια περίοδο έντονης οικονομικής και κοινωνικής κρίσης, 

να προχωρήσει στα απαραίτητα βήματα που θα εγγυηθούν την αναπτυξιακή προοπτική του Δήμου μας και 

την προστασία της φυσιογνωμίας των προαστίων μας. Προχωράμε μπροστά, στηριζόμενοι σε στέρεες και 

ρεαλιστικές βάσεις. Έχουμε τις γνώσεις και την εμπειρία, έχουμε τους ανθρώπους, προσαρμόζουμε το 

μηχανισμό μας στα νέα δεδομένα. Μέσα σε 10 μόλις μήνες βάλαμε ισχυρές βάσεις, που θα μας επιτρέψουν 

να κάνουμε πράξη την υπόσχεση μας να είμαστε το πιο «πράσινο» προάστιο του Λεκανοπεδίου. 

 

Παντελής Ξυριδάκης 


